
 

    

Nieuwsbrief Xanthos, 2015, nummer 1 
Het is weer tijd voor een nieuwe nieuwsbrief, zodat u goed op de hoogte blijft over de zaken die spelen binnen 

de vereniging. 

 

Algemene leden vergadering 
Op 23 maart 2015 heeft er een Algemene Leden Vergadering (ALV) van Xanthos plaatsgevonden. Tijdens 

deze ALV heeft het bestuur aan de hand van een gehouden presentatie aangegeven welke werkzaamheden zij 

sinds haar aantreden heeft uitgevoerd en nog wenst uit te voeren. Tevens  zijn over verschillende onderwerpen 

besluiten genomen tijdens de ALV.  

 

Het belangrijkste nieuws uit de ALV van 23 maart 2015 betreft:  

 

Overdrachtszaken 

Het afgelopen half jaar dat het bestuur in haar huidige samenstelling actief is, zijn onder meer diverse 

“overdrachtszaken” geregeld. Denk hierbij aan het inschrijven van de juiste mensen bij de Kamer van 

Koophandel, het wijzigen van de contactgegevens bij de NEVOBO, bij de Wanmolen, bij de gemeente, het 

overnemen van de zaalwacht, etc.  

 

Financiële aspecten 

Tijdens de ALV is aangegeven dat 2014 met een verlies is afgesloten. Ook de begroting voor 2015 laat een 

verlies zien van ongeveer €1.000,-. Tijdens de presentatie van de begroting is aangegeven dat het verlies op 

de begroting hopelijk omgebogen kan worden door extra sponsor inkomsten te verwerven (d.m.v. diverse 

acties). Daarnaast is gemeld dat er nog enige reserve is in de verenigingskas en het bestuur als laatste 

redmiddel een verhoging van de contributie wil doorvoeren. De ALV heeft ingestemd met de begroting van 

2015.   

Om de verenigingskas te spekken heeft het bestuur besloten om mee te doen aan de Pannenkoekenactie van 

Pannenkoekenboerderij Aan de Linge te Hemmen. Dit betekent dat u de kas van Xanthos spekt als u gaat eten 

bij deze Pannenkoekenboerderij van 1 februari 2015 t/m 30 april 2015. Hoe werkt het?  

 

1.  Ga met je vrienden, familie of team naar Pannenkoekenboerderij aan de Linge voor lunch, diner, borrel of 

koffie met gebak. 

2.  Vermeld bij het afrekenen van welke vereniging je lid bent. 

3.  Wij schrijven het bedrag bij jouw vereniging erbij. 

4.  Jij ontvangt de bon als bewijs van besteding. Geef deze aan iemand van het bestuur van Xanthos en die 

zorgt ervoor dat de vereniging via de Pannenkoekenboerderij een percentage van de bon krijgt. 

 

Xanthos doet daarnaast mee aan de Rabobank Clubkas Campagne. In de periode van 16 tot en met 30 maart 

2015 konden rabobank leden hun stem uitbrengen naar welke verenigingen de bestede gelden van de rabobank 

moeten gaan. Voor 2015 is er een bedrag beschikbaar gesteld van € 75.000,-. We hopen dat iedereen die lid is 

van de rabobank heeft gestemd op Xanthos. U wordt opgeroepen om, als het nu nog niet bent, lid te worden 

van de rabobank, zodat u volgend jaar gegarandeerd mee kan doen aan deze actie. 

 

Het is Xanthos gelukt om voor 2015 een leuk bedrag aan sponsorinkomsten te verkrijgen van de Betuwe 

Express. De Betuwe Express zal tevens H1 en H2 van nieuwe kleding voorzien. Het bestuur is erg blij met de 

gift van de Betuwe Express!  

 

Tevens is aan de ALV weergegeven dat blijkt dat diverse leden vinden dat er grote bedragen worden 

afgeschreven (bijv. als er drie gezinsleden volleyballen) doordat de automatische incasso per kwartaal wordt 

uitgevoerd. Zodoende is besloten dat vanaf volgend seizoen de automatische incasso per maand gaat 

plaatsvinden. Vanuit het bestuur is aangegeven dat de opzegtermijn per kwartaal blijft, maar dat de NEVOBO 



 
kosten ten allen tijde (voor het hele competitieseizoen) voldaan moet worden. Dit aangezien de vereniging 

deze NEVOBO kosten aan het begin van het jaar (voor het hele seizoen) moet betalen aan de NEVOBO.  

 

Teambezettingen en toekomstige teamwijzigingen 

Het bestuur van Xanthos zal zich de aankomende periode gaan buigen over de teamindelingen van volgend 

jaar.  

 

Eigen ballentas teams 

Het is gebleken dat er jaarlijks voor enkele honderden euro’s aan ballen verdwijnen. Ook komt het incidenteel 

voor dat een ballentas in zijn geheel wordt vergeten tijdens een uitwedstrijd. Om dit zo veel mogelijk te 

voorkomen zal vanaf volgend seizoen gewerkt gaan worden met ballentassen die aan elk team worden 

uitgereikt. Hoe werkt dit? Aan het begin van het seizoen krijgt jouw team een tas met 5 of 6 gemerkte ballen. 

Aan het eind van het seizoen zal deze tas weer worden ingenomen. Indien er minder ballen inzitten dan dat er 

aan het begin van het seizoen zijn uitgedeeld, zal het team de kosten per missende bal moeten vergoeden.   

 

Scheidsrechters die niet op komen dagen 

Door Melissa Burgers wordt 2 maal per jaar een scheidsrechters schema gemaakt. Hierdoor is ruim van te 

voren bekend wie wanneer moet fluiten. Als diegene niet kan, heeft die nog ruim de tijd om vervanging te 

regelen. Helaas is het enkele keren voorgekomen dat een aangewezen scheidsrechter niet kwam opdagen en 

geen vervanger had geregeld. Als gevolg moet last-minute iemand anders gevraagd worden, wat ongewenst is. 

Dit betekent ook dat degene die uiteindelijk de betreffende wedstrijd fluit, zijn vrije avond moet inleveren. Om 

een klein gebaar van dank richting de last-minute opdravende scheids te maken, zal deze een vergoeding van 

€10 krijgen, die moet worden bekostigd door de ingeplande scheids die niet kwam opdagen. Dit bedrag moet 

niet gezien worden als mogelijkheid tot afkoopsom, maar alleen als een kleinigheidje voor degene die zijn 

vrije avond inlevert. Het blijft uiteraard noodzakelijk dat de ingeplande scheids gewoon aanwezig is! 

 

Rooster van aftreden bestuursleden 

Het huidige bestuur van Xanthos heeft bij haar aanstelling in november 2014 aangegeven veel energie te 

willen stoppen voor het functioneren van het bestuur, maar dat zij verwacht dat na het aflopen van de 

bestuurstermijnen er andere vrijwilligers uit de vereniging opstaan om het stokje over te nemen. Om ervoor te 

zorgen dat de huidige bestuursleden niet over een paar jaar allemaal tegelijk opstappen, is er een zogenaamd 

rooster van aftreden gemaakt. Hierdoor wordt inzichtelijk welk bestuurslid wanneer opstapt en wordt dus ook 

ruim van te voeren inzichtelijk wanneer hij/zij vervangen moet worden.  

 

Het rooster van aftreden is als volgt:  

 

-Rob de Kat: 2016 

-Mark den Hartog en Helga Janssen: 2017 

-Kim Verwoert en Edwin van de Haar: 2018 

 

Gerrit van den Houten, bedankt!  

Tijdens de ALV van november 2014 zijn de oud-bestuursleden Rene Lenstra, Ben Hordijk en Imco Boomsma 

hartelijk bedankt voor hun inspanningen voor de vereniging. Ook Arie Hoogerbrugge is uitvoerig in het 

zonnetje gezet.  

Tijdens de afgelopen ALV wilde het bestuur zeker nog stil staan bij de werkzaamheden die Gerrit van den 

Houten voor de vereniging heeft geleverd; al vele jaren is hij o.a. zaalwacht, fluiter, bestuurslid, etc. van de 

vereniging geweest. Als bestuur willen we hierbij nogmaals zeggen: Gerrit, bedankt! 

 

De Xanthos-app 
Het zal jullie ongetwijfeld niet zijn ontgaan, maar Xanthos beschikt tegenwoordig over een Xanthos Volleybal 

app. Deze gratis app is te verkrijgen door eerst de app “mijn club” te downloaden en daarna binnen deze app te 

zoeken op “Xanthos Volleybal” (de app draait op Android en het Apple besturingssysteem IOS).  



 
Het bestuur van Xanthos heeft de app inmiddels opgebouwd en uitgerust met leuke nieuwtjes, informatie over 

teams, foto’s en filmpjes van wedstrijden. Wij verzoeken de teams met klem om zelf ook foto’s/filmpjes 

(korter dan 2 min.) en wedstrijdverslagen te maken en deze te delen met Mark den Hartog 

(markdenhartog84@hotmail.com). Alleen als er genoeg input voor de app wordt opgeleverd, zal deze app 

levendig blijven!  

 

Competitie informatie 
Het competitieseizoen zit er weer bijna op. Hoog tijd om de balans van de verschillende teams in de 

vereniging op te maken:  

 

De mini's niveau 5 staan momenteel 4e op de ranglijst. Het zit erg dicht bij elkaar in de middenmoot in deze 

poule, dus er is nog van alles mogelijk. De mini’s niveau 3zitten in een poule van 6 teams en de mini's niveau 

3 staan op een eerste plek! Een erg goed resultaat en hopelijk kunnen ze dit vasthouden!!! 

 

De jongens C1 staan nu met een zevende plek stevig in de middenmoot in de tweede klasse. De JB1 staan 3e 

in hun poule, die 6 teams telt. De afstand tot het laatst staande team lijkt groot genoeg, maar er moet wel 

gezegd worden dat de teams die op 4e, 5e en 6e plek staan drie wedstrijden minder hebben gespeeld dan de 

JB1. De jongens A1 staan momenteel3e, maar ze hebben 2 wedstrijden minder gespeeld dan de nummer 1 en 2 

waardoor er nog makkelijk een hogere podiumplek in het verschiet ligt. 

De meiden A2 zullen met een 9e plek op de ranglijst de aankomende wedstrijden punten moeten scoren om 

weg te blijven uit het degradatiegebied. Ook het MA1 team staat momenteel vrij onderin de ranglijst, maar wel 

buiten de degradatiezone. Aangezien ze sinds deze competitiehelft zijn gepromoveerd naar de hoofdklasse is 

dit zeker niet slecht te noemen. 

 

Dames 1 moet gezien worden als een subtopper binnen hun poule, aangezien ze een  nette 5e plek bezetten 

(van de 12 teams). Heren 4 staat op de derde plek  (met een grote voorsprong op de nummer 4). Het behalen 

van de 1e of 2e plek lijkt lastig te worden, maar H4 lijkt dus zeker op een podiumplek af te stevenen! 

Zorgen zijn er niet voor heren 3, ze staan op een 8e plek met een ruime voorsprong op de teams onder hen. 

Het is erg spannend bovenin de eerste klasse, waar H2 in uitkomt. Op de eerste plek staat momenteel het team 

van Xanthos, die 6 punten voor staat op de nummer 2 (maar de nummer 2 heeft een wedstrijd minder 

gespeeld). De allerlaatste wedstrijd van het seizoen moeten de teams die nu 1e en 2e staan tegen elkaar in de 

Wanmolen.... 

H1 staat 2e op ranglijst met een nipte voorsprong op de 3e en 4e plekken. Ook hier zal in hoogstwaarschijnlijk 

de laatste (thuis)wedstrijd beslist worden of ze de 2
e
 plek kunnen behouden.  

 

Het volleybalfilmpje 
Wil je weten hoe volleyballen echt moet? Kijk dan maar eens hier naar:  

 

https://www.youtube.com/watch?v=4GkbZXhgNv4 

 

Een interview met…..Kees van Ginkel 
Als vast onderdeel van de nieuwsbrief interviewen we een Xanthos lid. Deze editie wordt de eer toebedeeld 

aan Kees van Ginkel:  

 

Kees, als beginvraag: Wat doe je in het dagelijks leven?  

Ik ben leraar bewegingsonderwijs. In het begin van mijn loopbaan ben ik als leraar zijnde een jaar of 8 

ingevallen op diverse scholen in de buurt. Daarna ben ik vast bij het HPC les gaan geven. Bij het HPC 

begeleid ik, naast het geven van gewone lessen, ook activiteiten als mountainbiken, klimmen en andere clinics. 

Sinds enkele jaren zijn er binnen het HPC zogenaamde sportklassen, waarbij je meer aandacht aan sport kan 

geven. Laatst was ik binnen een week voor mijn werk wezen snowboarden, klimmen, skiën, mountainbiken en 

zwemmen (naast lesgeven in de zaal en op het veld). Dat maakt mijn baan erg leuk en veelzijdig.    
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Hoelang woon je al in Zetten? 

Ik ben eigenlijk geboren en getogen in zetten. Ik heb heel even in Arnhem gewoond, wat ook met mijn studie 

te maken had, maar ben weer snel terug gegaan naar Zetten. In mijn jeugd heb ik vroeger in de 

Hessenbergstraat gewoond, maar daarna heb ik eigenlijk altijd in de Bethelstraat gewoond. Als gezegd ben ik 

ook 2 seizoenen in het buitenland geweest ivm skiën.  

 

Waar speel/train je binnen de vereniging? En waar heb je vroeger allemaal gespeeld? 

Mijn volleybal loopbaan is begonnen bij Xanthos. Ik ben begonnen in de jeugd, ik denk dat ik een jaar of 13 

was. Later ben ik mee gaan spelen met het herenteam van Xanthos en daar ben ik uiteindelijk ook in terecht 

gekomen. Verder heb ik ook nog extra getraind in een mix-team van dames van heren.  Op een gegeven 

moment wilde ik wat meer en intensiever trainen en spelen op een hoger niveau. Ik ben eerst naar Bemmel 

gegaan (Kidang) en daarna naar Wageningen (Invicta). Uiteindelijk ben ik weer teruggekomen naar Xanthos, 

omdat het een gezellige vereniging in de buurt is. Het was ook weer leuk om met mensen te spelen met wie je 

vroeger al gespeeld had (bijv. Gerrit Verwoert en Leo Smid).  

Ik speel inmiddels 3 jaar bij het tweede herenteam in de samenstelling zoals dat nu is. Daarvoor heb ik ook bij 

H2 van Xanthos gespeeld, maar toen zat er veel meer jeugd in dit team. Ik heb hen toen eigenlijk een beetje 

begeleid/opgeleid. Volgens mij heb ik dat drie jaar gedaan.  

 

Qua training geven denk ik dat ik zo’n beetje alles wel heb getraind binnen Xanthos wat er te trainen valt. 

Zowel heren als dames als jeugd en mini’s. De focus lag bij mij vooral bij de jeugd. Ik denk dat ik bijv. de 

meeste spelers die nu bij Xanthos H1 spelen, wel getraind heb vroeger. 

 

Wat is het hoogste niveau dat je ooit hebt gespeeld? 

Dat was promotieklasse bij Kidang in Bemmel. Aangezien Bemmel door de NEVOBO in de zuidelijke regio 

is ingedeeld moest je op plekken spelen, waar je nu eigenlijk nooit meer hoeft te spelen. Zo kwam je 

bijvoorbeeld nog wel eens terecht in steden als Venlo. Ik speelde bij Kidang diagonaal, wat ik nu ook speel bij 

H2. Vroeger heb ik ook op buiten gespeeld.  

 

Hoe zou je heren 2 willen typeren? 

Een gezellige vriendengroep die graag wil winnen. Tijdens de wedstrijden willen we graag winnen, maar we 

doen daarnaast zeker leuke dingen met team. Denk hierbij aan skivakanties en leuke uitjes zoals 

mountainbiken, bossabal en kanoën.  

 

Heb je een bijnaam binnen je team? 

Nee, dat kan ik volgens mij niet zeggen. Jammer he   

 

Wat is het meest bizarre dat je ooit tijdens het volleyballen hebt meegemaakt? 

Tja, dat is lastig. Wat me denk ik het meest bijstaat is een keer een oefenwedstrijd tegen een team van Gemini. 

De tegenstander was dusdanig aan het zeiken dat de scheids niet meer wilde fluiten en de wedstrijd was 

gestaakt….in een oefenwedstrijd.  

 

Kon je in je hoogtij dagen ook sprongservices en ballen binnen de 3 meter lijn slaan? 

Sprongservices wel. Dit werd enkele decennia geleden ineens erg “in”. Ook heb ik toen als trainer van de 

jeugd van Xanthos hier veel aandacht aan besteedt. Zo zorgden we ervoor dat toen diverse jeugdspelers dit 

goed konden.  

Echt ballen binnen de 3 meter slaan, was over het algemeen niet aan mij besteedt moet ik eerlijk bekennen. 

 

Wat is het mooiste volleybalmoment dat je hebt meegemaakt in je leven? 

Eén moment eruit pikken is lastig. Wat erg mooi was, was het intensiever en fanatieker gaan trainen met 

vroegere jeugdteams van Xanthos. Twee keer in de week trainen was toen nieuw voor de vereniging. Je zag 

het niveau toenemen en uiteindelijk hebben we bijv. ook topklasse gespeeld. Volgens mij was dit toen eind 

jaren ’90. Als gezegd werd toen speciaal getraind op zaken als de sprongservice en we deden aan allerlei 



 
toernooien in de omgeving mee. Je merkte dat we op een gegeven moment goed mee konden komen met 

jeugdteams uit de grotere steden. 

Ook de momenten dat je gewoon fanatiek met je eigen team speelt zijn mooie momenten om mee te maken.  

 

Wat zijn je hobby’s?  

Eigenlijk komen al mijn hobby’s op 1 ding neer: sporten. Naast volleyballen vind ik het ook erg leuk om te 

tennissen en te mountainbiken. Ook haal ik veel voldoening uit skiën, snowboarden en zeilen niet vergeten. 

Een ideale vakantie voor mij is lekker buiten zijn en lekker bezig zijn. Het ontdekken van nieuwe 

sporten/activiteiten zoals parachute springen en parapenten hoort hier bij.   

 

Is het niet zo dat jij skileraar bent geweest? 

Ja, dat klopt. Voordat ik skileraar werd, was ik al 2 winters in de sneeuw te vinden. Dit was toen eigenlijk 

meer als soort reisleider. Tijdens deze 2 winters heb ik natuurlijk al wel veel geskied.  Daarna ben ik eigenlijk 

echt skiles gaan geven. Ik heb zowel skiles gegeven in Oostenrijk als in Noord-Italië. Ook heb ik skiles 

gegeven op de baan (borstelbaan) in Wijchen.   

Ik gaf in de sneeuw vaak skiles, maar af en toe ook snowboardles. Wat verder nog een leuke ervaring was om 

te doen was het geven van skiles in Oostenrijk aan mensen met een lichamelijke beperking. Hier zaten o.a. 

mensen bij die maar 1 been hadden. Zij gingen op 1 ski en 2 krukkenski’s (kleine klapskietjes aan de stok) de 

berg af. Ik heb dit zelf ook wel gedaan om te ervaren hoe het is, maar dat is grof wennen kan ik zeggen.    

 

Heb je vroeger wel eens blessures gehad of wat gebroken, gezien de hobby’s die je uitoefent? 

Met volleybal heb ik een paar keer mijn enkelbanden gescheurd en met mountainbiken mijn sleutelbeen 

gebroken. De breuk van mijn sleutelbeen was dusdanig dat het bot niet recht aan elkaar is gegroeid. Af en toe 

merk ik dit, bijv. als ik een rugzak of iets dergelijks moet dragen. Al met al mag ik denk ik, gezien de hobby’s 

die ik al lange tijd uitoefen, niet klagen.   

 

Wat zou je het liefst willen zien veranderen binnen de vereniging? 

Het organiseren van een verenigingsactiviteit zijn leuke dingen. Dit moet plaats blijven vinden.  Dat hebben 

we al opgepakt voorgaande jaren met de georganiseerde toernooien in het HPC. Mensen moeten daar niet over 

twijfelen om mee te doen; dat zou iedereen gewoon moeten doen. Het is ook goed dat er meer binding komt 

binnen de leden door bijv. jeugd te vragen om mee te trainen of te tellen bij wedstrijden. Ook zoiets als een 

nieuwsbrief is een goede zaak. 

Verder is het van belang dat het trainen voor de jeugd aantrekkelijk moet blijven. Door het spelletje speels en 

technisch goed neer te zetten kan je leuke dingen behalen. Als je nu kijkt naar de meiden A,  die zijn meer 

gaan trainen en die zie je groeien. Dat zijn goede ontwikkelingen.  

 

Heb je nog een boodschap voor de lezers van de nieuwsbrief?  

Mooie dingen doen, lekker blijven sporten en positief in het leven staan. 

 

Verjaardagskalender 
In april en mei 2015 zijn de volgende leden van onze vereniging jarig: 

 

Hamelink, M.  1-apr niv. 5 

Jansen, E.  3-apr niv. 5 

Welie, van J.  8-apr niv. 3 

Zetten, van J.  15-apr niv. 5 

Willemsen, M.  21-apr Heren 3 

Aalberts, D.  24-apr Heren 3 

 

Kat, de N.  1-mei Heren 3 

Pennewaard, K.  2-mei MA 2 

Boomsma, I.  5-mei Heren 2 

Evers, J.  9-mei Heren 3 



 
Hendriks, C.  12-mei Dames 1 

Gosen, L.  12-mei Dames 1 

Bos, E.   14-mei MA 1 

Wessels, M.  15-mei JA 1 

Westenend, ten M. 22-mei MC 1 

Olst, van N.  26-mei Heren 4 

 

 

Van harte gefeliciteerd met jullie verjaardag! 

 

 

 

 

 

 

 


